## Class 6

## 23/11/2019

Arabic Language(Teacher Nibal)

| Tituble Bungung | V(1 VHC1101 1 (10M1)  |
|-----------------|---|
| Class Work      | Textbook: read page 20 and 21. Workbook: did page 12.   |
| Homework        | There will be a short quiz (15 minutes) next week on the 30th in unit 1 and unit 2. workbook: page 15.  |
| Dictation       | اليوم عاد عمي من أمريكا لقضاء عطلة الشتاء بيننا. نادتني أمي وطلبت مني أن أتوجه إلى مركز الهاتف العمومي، لأعلم أختي<br>بقدومه. وأمدتني بورقةٍ كُتب عليها رقم هاتفها وبقطعٍ نقديةٍ. فقلت لها: وهل نكفي هذه القطع للمكالمة؟ فأجابتني قائلةً : تكفيك إذا<br>اختصرت كلامك واكتفيت بإبلاغ ما أوصيتك به. |

Arabic Language For Youth (Teacher Majd)

| Class Work | Solved workbook unit 5, pages (12,13,14,15) together.  |
|------------|--|
| Homework   | Exam next week on the 30th in the first 3 units from the student book and the work book. Please study well! (Exam will only be 30 minutes and we will start unit 6 when we're done with the exam). |
| Dictation  | No Dictation.  |

Islamic Studies

| Class Work | We finished chapter 4, "The Prophet King: The Story of Prophet Dawood".   |
|------------|---|
| Homework   | \\Important: There will be a test next week on the 30th from chapter(1-4).// Answering the "Stretch your mind" and " study questions " on page A35 on a separate notebook please. Also, Do NOT forget memorizing the Hadith of the month: The Hadith of November is:  ا عَنْ عَنْدِ اللَّهِ بُنِ عَمْرُ و رَضِمِي اللَّهُ عَنْهُمَا عَنِ النَّبِيِّ صَلَّى اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالْ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ قَالُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَسَلَّمَ اللَّهُ اللللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ اللَّهُ الللَّهُ اللَّهُ الل |

<u>Quran</u>

| Class Work | Listened to each student's assigned homework, and Surat An-Nasr. Practiced Surat Al-kafiroon and explained the meaning. Discussed the difference between Makki Surahs and Madani Surahs.   |
|------------|--|
| Homework   | There will be a test next week on the 30th in surat Al-Fatiha, Al-Ikhlas, Al-Falaq, An-Nas and Al-Masad with the meanings as well as the notes given in class.  Memorizing Surat Al-kafiroon with the meaning. Each student will have a memorization homework depending on their levels. |